

Briefing on Green Employment Scheme: Graduates Subsidy Programme 2021



Free Webinar



23 July 2021,
15:00-16:00



Webinar



Cantonese



Employers hiring
2020 or 2021 graduates on
environment-related jobs,
and graduates going to
work in environment-
related fields

Environment Bureau has launched the Graduates Subsidy Programme 2021 under the Green Employment Scheme to subsidise private companies and suitable organisations to employ 2020 or 2021 graduates working in environment-related areas, with a view to providing job opportunities to graduates interested in environment-related fields and to nurturing talents for meeting needs on various environmental fronts. For each employed eligible graduate, a monthly subsidy of HK\$5,610 will be provided to the employers as part of the monthly salary for a period of 18 months.

This online briefing will introduce the Programme and application procedure, followed by a question and answer session.

Enrolment Method

Please scan the QR code or click [this link](#) to complete the registration online.



Deadline: 21 July 2021

綠色就業計劃：大專畢業生資助項目 2021 網上簡介會



免費網絡簡介會



2021年07月23日,
15:00-16:00



網上直播



廣東話



聘用2020或2021年
大專畢業生從事與環保相
關的工作的僱主
及有志投身環保相關工作
的畢業生

環境局在「綠色就業計劃」下推出大專畢業生資助項目2021，資助私人公司及合適機構聘用2020或2021年大專畢業生從事與環保相關的工作，為有志投身環保行業的畢業生提供入行就業機會，並培育環保人才。此項目為每位合資格畢業生僱員的僱主提供每月港幣5,610元資助，以作為月薪的一部分，為期18個月。

此簡介會目的是介紹此資助項目的內容及申請方法，以及解答相關問題。

報名方法

請掃描右方二維碼或點擊此[連結](#)完成網上報名。



截止報名日期：2021年7月21日